
ZÁPIS Z VALNÉ HROMADY DIVIZE  10 VYSOČINA 

KONANÉ VE  ŽĎÁŘE N. S. DNE 27.4.2022 

V řádném termínu  - 27.4.2022 v 16:00 hodin nebyla účast členů divize Vysočina 

nadpoloviční, proto bylo zahájení VH odloženo o 1 hodinu. 

V 17:00 hodin byli přítomni 4 registrovaní účastníci s počtem 11  hlasů pro hlasování a volbu. 

1. Zahájení 

VH zahájil předseda divize pan Zdenek Fencak 

2. Volba předsedy VH, ověřovatele zápisu , mandátové, sčítací, volební a návrhové komise 

Předsedou VH byl zvolen Zdenek Fencak 

Ověřovatel zápisu: Věra Mokříšová 

Mandátová komise:  Mokříšová Věra, Prokůpková Radka 

Sčítací komise: Fencak Zdenek, Mokříš Jan 

Volební komise: Fencak Zdenek, Mokříšová Věra 

Návrhová komise: Prokůpková Radka, Mokříšová Věra 

Výsledek hlasování :  PRO  11 HLASŮ           PROTI  -0-                  ZDRŽEL  -0- 

3. Schválení programu jednání 

Předseda VH divize pan Zdenek Fencak seznámil přítomné s  programem jednání. 

Výsledek hlasování :  PRO  11 HLASŮ           PROTI  -0-                  ZDRŽEL  -0- 

4. Zpráva o činnosti D10 za rok 2021/202  

Zpráva o činnosti za uplynulé období: předseda divize zhodnotil práci jedné 
z nejmenších divizí ČSTS a vytýčil nové úkoly v oblasti navyšování členské základny. 

Zprávu o hospodaření za uplynulé období přednesl předseda divize. Zůstávají 

nerozdělené finance z let 2014-2018, je nutno vyčerpat, zápis ze 6.5.2021 zůstává 

v platnosti.  

5. Zpráva DK D10 za rok 2021/2022 

Za dozorčí komisi zhodnotila uplynulé období paní Věra Mokříšová. 

 

6. Delegáti a náhradníci na VK ČSTS 2022 



Zdenek Fencak, Věra Mokříšová 

náhradníci: Prokůpková Radka, Mokříš Jan 

Výsledek hlasování :  PRO  11 HLASŮ           PROTI  -0-                  ZDRŽEL  -0 

7. Návrhy pro jednání Výroční konference ČSTS 2022  - nejsou 

Zvolení delegáti mají právo volit podle svého nejlepšího úsudku o všech projednávaných 

bodech, které budou projednávány v rámci VK ČSTS 2022 

8. Diskuze 

- Bylo založeno Krajské centrum talentované mládeže, bude se scházet cca 1x měsíčně 

na programu  a místě se dohodnou vedoucí klubu. První setkání 4.5.2022 – 

Bedřichov.  

- Je nutno dořešit soutěžního komisaře pro divizi, aby bylo možné schvalovat soutěže 

- 19.6. soutěž v Jihlavě Bedřichově  

- Nebyly proplaceny faktury viz. příloha z divizní pokladny, na základě hlasování žádáme o 
proplacení sekretariát CSTS. 

- Jihlavský pohár dne 26.6.  FV  88/2021 na 8.000,- pronájem tělocvičny 
Velká cena dne 11.9.         FV 128/2021 na 5.600,- cestovné+odměny porota 
Vánoční cena dne 20.11.   FV 129/2021 na 7.200,- cestovné+odměny porota, pořadatel 

 
      Výsledek hlasování :  PRO  11 HLASŮ           PROTI  -0-                  ZDRŽEL  -0 

 

9. Usnesení 

 

Pan Zdenek Fencak seznámil přítomné s návrhem usnesení divize 10 Vysočina.  

Výsledek hlasování :  PRO  11 HLASŮ           PROTI  -0-                  ZDRŽEL  -0- 

 

10. Závěr 

Závěrem předseda divize poděkoval všem přítomným a VH v 18:00 ukončil. 

 

Předseda představenstva divize:                                                  Předseda VH: 

Zdeněk Fencak                 Zdeněk Fencak  

 

Za návrhovou komisi:                                                                     Ověřovatel zápisu:                      

Prokůpková Radka               Mokříšová Věra                                           


